
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 17. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 657
Ministeren bedes oplyse hvad der er baggrunden for, at det netop er kunstig 
befrugtning, der ikke længere skal være en del af det vederlagsfri offentlige 
sundhedstilbud.

Spørgsmål 658
Ministeren bedes redegøre for hvilke kendte sammenhænge der er mellem folks 
indkomstforhold og det antal børn de får.

Spørgsmål 659
Kan ministeren se indikationer på, at der for visse operationer er sket et 
indikationsskred, således at der f.eks. i dag foretages flere, hvad man kunne 
kalde "overflødige" operationer. I den forbindelse bedes ministeren oplyse, hvor 
mange operationer der årligt er foretaget for hængende øjenlåg de sidste 10 år.

Svarene bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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